
Geniet van de zomer!

N-VA Menen kiest nieuw bestuur
Op zondag 20 maart hield N-VA Menen haar driejaarlijkse bestuursverkiezingen. De N-VA-leden uit Menen, Lauwe en Rekkem 
kozen unaniem voor een verlenging van de huidige bestuursploeg. Arne Beyens kreeg opnieuw het vertrouwen als voorzitter, 
Nathalie Declercq volgt zichzelf op als ondervoorzitter. “We zijn dankbaar voor het vertrouwen dat het bestuur en onze leden 
ons geven om ons mandaat te mogen verderzetten. Met een sterk bestuur en ijverige mandatarissen willen we van onze stad een 
plaats maken waar het leuk is om te wonen, werken en genieten”, gee�  het duo mee.

De koers richting 2024 is ingezet. De 
overige bestuursleden die verkozen 
werden: Geert Billiet, Delphine Deleu, 
Pol Dubaere, Etienne Kimpe, Sam 
Lernout, Filiep Vandecasteele en David 
Elgers. Die laatste wordt opnieuw pen-
ningmeester. De mandatarissen zijn: 
schepenen Griet Vanryckegem, Virginie 
Breye, Renaat Vandenbulcke, gemeente-
raadslid Lianna Mkrtchyan, lid van het 
Bijzonder Comité voor Sociale Dienst 
Ann Roose en Kamerlid Yngvild Ingels. 
Zij maken automatisch deel uit van het 
bestuur.

Mix van jong talent en tonnen ervaring

Een aantal nieuwe gezichten waren er 
drie jaar geleden nog niet bij. Begra-
fenisondernemer Geert Billiet sloot 

afgelopen jaar aan bij het bestuur en 
daarnaast valt ook de naam van Sam 
Lernout op, die als jongerenvoorzitter 
onze Jong N-VA-afdeling een nieuw elan 
geeft. “Iedereen heeft zijn eigen sterke 
en zwakke punten. Door van elkaar te 
leren en elkaar aan te vullen, komt een 
team het beste tot zijn recht”, vertelt een 
enthousiaste Geert Billiet, die tevens 
de rol van ledenverantwoordelijke zal 
invullen. “Het vermogen om verant-
woordelijkheid te nemen, te inspireren 
en te motiveren, is cruciaal binnen 
onze N-VA-ploeg. Veel mensen hebben 
moeite met veranderingen, maar tegelij-
kertijd put je daar de nodige energie uit. 
Nu ik beroepshalve wat gas heb terugge-
nomen, is het een eer om N-VA Menen 
te mogen versterken, wetende dat ik nog 
veel zal moeten leren.”

Bedankt aan alle afscheidnemende 
bestuursleden!

Onze N-VA’ers namen ook afscheid van 
enkele vaste waarden in het bestuur. 
Met Marleen De Tollenaere, Johan 
Declercq en Carl Castelein stoppen 
enkele vaste waarden die jarenlang 
vanop de achtergrond de werking mee 
verzorgden. Ook ex-schepen Dirk 
Vanholme gaat op politiek pensioen. Als 
dragende kracht stond hij mee aan de 
wieg van de afdeling en bleef hij ook na 
zijn ambtstermijn veel dossiers van nabij 
opvolgen. Hij wil vanaf nu meer tijd 
vrijmaken voor familie. De uittredende 
bestuursleden werden in de bloemetjes 
gezet en bedankt voor hun jarenlang 
vrijwillig engagement.

Ontbreken op de foto: Sam Lernout, 
Lianna Mkrtchyan, Etienne Kimpe
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Opnieuw Jong N-VA-afdeling in Menen
Sinds februari hee�  Menen opnieuw een Jong N-VA-afdeling. De jonge enthousiastelingen gaan samen in zee met de buren uit 
Wevelgem en richtten de afdeling Jong N-VA Menen-Wevelgem op. Maar wie zijn ze en wat doen ze bij Jong N-VA? Wij legden 
hen enkele vragen aan voor!

Wie zijn de bestuursleden van Jong N-VA Menen-Wevelgem?
Ons kersvers bestuur bestaat momenteel uit zeven leden: Sam 
Lernout (18) uit Menen is onze nieuwe voorzitter, gemeente-
raadslid Lianna Mkrtchyan (28) uit Menen werd verkozen als 
penningmeester en secretaris Thany Velghe (27) uit Wevelgem 
vervuld het kernbestuur. Verder zijn er nog vier andere bestuurs-
leden: Yessin (21) en Vic (17) uit Menen en Dave (21) en David 
(18) uit Wevelgem.

Wat was de eerste actie van de nieuwe afdeling? En komen er 
nog meer acties aan?
Onze allereerste actie met Jong N-VA Menen-Wevelgem was een 
bevlagging op Gent-Wevelgem, in samenwerking met Jong N-VA 
Ieper. Met meer dan 2.200 Vlaamse uitgedeelde vlagjes was de 
actie een groot succes. We hopen dat er in de toekomst nog heel 
wat mogen volgen. In het najaar organiseren we voor het eerst 
een quiz. Verdere informatie daarover volgt later nog.

Wat is de meerwaarde van een politieke jongerenbeweging zoals 
Jong N-VA?
Jong N-VA kan een manier zijn om politiek tot bij jongeren te 
brengen en omgekeerd. Jongeren kunnen ons bereiken als ze met 
vragen zitten over de politiek, zowel nationaal als op gemeente-
lijk niveau. Ook moet Jong N-VA Menen-Wevelgem een plaats 
zijn om échte vrienden te maken en waar we af en toe samen 
het glas heffen. ‘Met een pint in de hand naar een onafhankelijk 
Vlaanderenland!’

Ook de N-VA zelf doet acties en richt zich tot jongeren. 
Waarin verschilt Jong N-VA van de moederpartij?

Ik denk dat we ons niet moeten focussen op de verschillen met 
onze moederpartij, maar net moeten kijken naar hoe we het 
beste uit elkaar kunnen halen en waar we elkaar kunnen aanvullen. 
Als ik dan toch een verschil moet aanhalen, is het dat wij door 
middel van ludieke acties onze idealen kunnen meedelen. Iets 
wat een stuk moeilijker is in de echte politieke wereld. Is er een 
specifiek actiepunt waar jullie op inzetten in Menen? 

We willen ervoor zorgen dat de jongeren in Menen hun ideeën 
en vragen tot bij de beleidsmakers komen en dat daar ook daad-
werkelijk iets mee gedaan wordt. Want samen gaan we voor een 
sterker en mooier Menen. Ook gaan we voluit voor een sterke 
Nederlandse taal, iets wat in onze streek steeds meer onder druk 
komt te staan.

Waar kunnen we terecht voor vragen?
Bij elk van onze bestuursleden. Voorzitter Sam Lernout kan je 
bereiken via 0495 29 36 02 of sam.lernout@jongnva.be.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

menen@n-va.be
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Cultuurseizoen wordt een cultuurjaarkalender
Van één naar drie zomerfestivals zonder zomerstop
Twee jaar geleden legde corona niet enkel ons leven stil, maar ook al onze culturele activiteiten. “Als schepen van Cultuur ging ik 
samen met de stadsdiensten en het cultuurcentrum De Steiger rond de tafel zitten, vanop afstand”, vertelt Griet Vanryckegem. 
“Met veel creativiteit en enthousiasme organiseerden we veilige tentoonstellingen, radio M en cultuursprokkels in de straten. 
We moesten op een maand tijd alle plannen loslaten, over alle diensten samenwerken en durven springen in een nieuw verhaal.”

“We legden een nieuwe puzzel doorheen de hele zomer, want 
niemand kon op reis. Samen met de verenigingen en de eigen 
artiesten. En het werkte! Zo beslisten we met Team8930 om deze 
cultuurzomer door te trekken. Vanaf nu geen zomerstop meer in 
juli en augustus, maar cultuur, spel, sport en waterpret in eigen 
stad. En dat de hele zomer lang. Boulevard Solar is een blijver!”

De schepen dankt ook de stadsdiensten: “De lat ligt hoog voor 
ons personeel in de stad en in het CC, maar iedereen sprong mee 
op de kar. Ik ben hen enorm dankbaar om die vernieuwing en 
samenwerking te omarmen.”

Dag Salto! Welkom Boulevard Solar! 

Het stadsfestival Salto mocht geen massaspektakel meer zijn. 
Dus boekten we artiesten in veilige bubbels in Menen, Lauwe 
en Rekkem. Mensen genoten van de kleinschalige optredens, de 
fijne locaties aan ’t Applauws met Willem Vermandere of met 
Klaas Delrue op een weide in Rekkem. Onze lokale artiesten 
kregen een podium in die moeilijke tijden. “Het smaakt alles-
zins naar meer. Ons fijne Saltofestival wordt van één dag op één 
locatie vertaald naar drie festivals in Menen, Lauwe én Rekkem”, 
reageert onze schepen opgetogen.

“Ook de Vlaamse feestdag op 11 juli blijft natuurlijk een feest-
moment in onze stad. Het is belangrijk om open te blijven staan 
voor vernieuwing. We zetten alles op alles om er ook dit jaar 
opnieuw een mooie editie van te maken. We vieren samen op 10 
juli in het Brouwerspark. Iedereen is welkom vanaf 20 uur.”

Cultuurforum is een voorbeeld in Vlaanderen! 

Ook onze cultuurverenigingen moesten geholpen worden. Met 
ons open en nieuw cultuurforum werden de subsidies verhoogd 
via het Vlaamse Noodfonds. Maar na corona moeten we nu ook 
iedereen weer uit zijn kot krijgen. De cultuurverenigingen kozen 
voor een massaspektakel. Zo geven we het culturele leven in 
onze stad een boost en zetten we een uniek evenement op poten 
voor Menen, Lauwe en Rekkem.

“Het cultuurforum is bovendien een levendige denktank geworden. 
Iedereen denkt er mee na over onze bibliotheken, straatnamen, 
erfgoed en zoveel meer. Heel wat steden hebben interesse in onze 
nieuwe werking. We zijn een voorbeeld. Ik nodig iedereen uit 
met een idee of een mening om eens het cultuurforum in onze 
stad mee te maken”, sluit Griet enthousiast af.

“Boulevard Solar zet dit jaar opnieuw 
sterk in op beleving aan het water!”

Ieder jaar vieren we samen 11 juli, het feest van Vlaanderen. En die viering wordt nog 
mooier als u massaal de Vlaamse Leeuw uithangt. Kleur Menen geel!

Nog geen exemplaar in je bezit? Neem dan snel een kijkje op www.n-va.be.

N-VA Menen wenst u een fi jne Vlaamse feestdag!
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Belfort wordt toeristische trekpleister
Onder impuls van onze drie schepenen Griet, Virginie en Renaat stelden de stadsdiensten bevoegd voor Erfgoed, Patrimonium 
en Toerisme in op het subsidietraject Horizon 2025 van Westtoer. Daarmee kan de stad het belfort omvormen tot een toegankelijk 
uitzichtpunt. Ze slaagden uiteindelijk in hun opzet door 150.000 euro aan ondersteuning binnen te halen.

De restauratie van het belfort werd afgerond in september 2021. Het gebouw werd zo hersteld in al haar glorie en kreeg de nodige 
zorg toegediend. Zowel de binnen- als buitenkant werd opgefrist. Omdat het toen al de bedoeling was om het gebouw meer open te 
stellen, werden al enkele ingrepen uitgevoerd, zoals het wegwerken van kabels en verbeteren van de trappen.

Schepen van Patrimonium Renaat 
Vandenbulcke ziet met de bijko-
mende ondersteuning van Westtoer 
nu ook het gewenste vervolg moge-
lijk. “De 150.000 euro zal gebruikt 
worden om permanente toegang te 
voorzien. We bekijken de verschil-
lende opties nog om de reservering 
uit te werken. Daarnaast willen we 
ook aan de minder mobiele mensen 
onder ons met een camerabeeld het 
uitzicht aanbieden.”

Door de subsidie krijgt de stad er in 
de nabije toekomst een toeristische 
trekpleister bij. “De eerste verdie-
pingen laten toe om de site ook 
toeristisch uit te spelen. We willen 
de bezoekers informatie aanbie-
den over het gebouw, maar ook 
over onze stad. Het kan een leuke 
uitstap worden voor inwoners en 
bezoekers aan onze stad die kunnen genieten van het verre uitzicht”, sluit schepen van Toerisme Virginie Breye af.

Wat is het AGB?
Het AGB staat voor het Autonoom Gemeentebedrijf. Het AGB is gespecialiseerd in de ontwikkeling en exploitatie van gebouwen in 
onze stad. Het beheert ook de sport-, jeugd- en culturele accommodaties in de Menen. De raad van bestuur bestaat uit 15 personen 
en wordt samengesteld rekening houdend met de gemeenteraad. N-VA Menen wordt vertegenwoordigd door de schepen Renaat 
Vandenbulcke en bestuursleden Delphine Deleu en Filiep Vandecasteele.

“De Sint-Franciscuskerk zal als een echte plaats voor cultuur worden uitgebouwd. De ruimte zal gebruikt worden voor voorstellingen 
en optredens, maar ook als expositieruimte. De raad van bestuur stelde daarvoor al een architect aan”, vertelt Delphine Deleu. 

Filiep Vandecasteele, zelf afkomstig uit de Barakken, vult aan: “Bij het AGB liggen momenteel verschillende dossiers op tafel, waar-
onder de Sint-Franciscuskerk en de Hoeve Haute Cense in de Barakken. Daar wordt het hoofdgebouw omgevormd tot een gemeen-
schapscentrum. Voor de rest van de site is er een mogelijk project samen met de provincie. Hoe dan ook wordt de renovatie van dit 
stukje erfgoed een meerwaarde voor de Barakken.”

Schepenen Virginie, Renaat en Griet

Delphine Deleu
• 40 jaar
• Zelfstandige diëtiste
•  Wandelen, kamperen 

en genieten van het leven

Filip Vandecasteele
• 59 jaar
•  Zelfstandig installateur 

sanitair/ verwarming
• Citytrips & (culinair) genieten

www.n-va.be/menen
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Korte nieuwtjes uit onze gemeente

ARCHEOLOGISCHE VONDSTEN IN HAGEWINDE

“De ontwikkeling van de site Hagewinde legt onze geschiedenis letterlijk bloot. Archeologen gaan op 
de volledige site op zoek naar sporen uit het verleden. De oudste vondsten gaan terug tot de steentijd. 
Recentere vondsten wijzen op militaire oefeningen uit de tijd van Napoleon en de Eerste Wereldoorlog. 
Zonder meer interessant! Meteen stelde ik rondleidingen voor op de site. Een archeologe gaf meer 
dan 500 inwoners uitleg bij de opgravingen”, vertelt schepen van Erfgoed Griet Vanryckegem. 

‘MAAND VAN DE MARKT’ WAS EEN VOLTREFFER

“Menen nam in april deel aan de ‘Maand van de Markt’. Onze wekelijkse zaterdagmarkt stond in 
die periode extra in de kijker. Er waren talloze mooie prijzen te winnen en elke zaterdagvoormiddag 
werd extra sfeer en ambiance voorzien. Het mooie terrasjesweer maakte van het evenement een schot 
in de roos”, weet schepen van Lokale Economie Virginie Breye.

DANK AAN VRIJWILLIGERS EN PERSONEEL IN DE ZORG

“Nu de ergste gevolgen van de coronapandemie achter de rug lijken, hervat ook het gewone leven 
zich in onze woonzorgcentra. We blijven uiteraard op onze hoede. Ik wil graag onze talrijke vrij-
willigers en personeel nogmaals bedanken”, zegt schepen van Zorg Renaat Vandenbulcke. “Zowel 
in de vaccinatiecentra als in de dagelijkse ondersteuning van onze bewoners is bergen werk verzet!”

Toekomst van politiediensten is vastgeroest 
in werkgroepen en langdradige studies
Deze regering gee�  weinig blijk van visie en maakt vooral géén keuzes als het over de politie 
gaat. In een kranteninterview liet de Commissaris-Generaal van de federale politie nog 
eens van zich horen. “Het geld is op, er is te veel gesneden”, zegt De Standaard. Het klinkt 
al langer door de politieke wandelgangen dat er bij de politietop een gevoel van onmacht is 
ontstaan ten opzichte van de federale regering.

Bij het aantreden van de regering-De Croo werden bijkomende 
investeringsbudgetten vrijgemaakt voor de federale politie. 50 
miljoen euro meer in 2021, 70 miljoen euro meer in 2022, 90 
miljoen meer in 2023 en 100 miljoen meer in 2024. 

Dat klinkt allemaal positief, tot je het addertje onder het gras 
ontdekt. Voor dit jaar krijgt men 70 miljoen euro extra middelen 
bij, maar tegelijkertijd neemt de regering-De Croo 83 miljoen 
euro terug af onder het mom van een algemene besparing. Met 
als gevolg dat die zogenaamde extra middelen moeten worden 
ingezet om de nieuwe gaten in de werkingsmiddelen te dichten. 
Ondertussen blijft het echter stil bij minister Verlinden, die 
weinig blijk geeft van een duidelijke visie en vooral geen keuzes 
maakt.

Belangrijke keuzes worden doorgeschoven

Het is onder die omstandigheden dat de politiediensten de 
komende jaren zullen werken aan enorme vraagstukken. Hoe 
wordt de politie het best georganiseerd? Wat verwacht de 
bevolking van de politie? Hoe wordt de politie verder gefinan-

cierd? Hoe moet er worden 
samengewerkt tussen de 
zones en het federale 
niveau? Allemaal vragen die 
minister Verlinden netjes 
van zich heeft afgeduwd 
naar thematische werk-
groepen die tegen eind 2023 
met antwoorden moeten komen. Dat leest u goed, eind 2023. 
Veel te laat om er deze legislatuur nog iets mee te doen, zeker als er 
budgetten moeten worden herverdeeld onder lokale politiezones.

De Commissaris-Generaal van de federale politie stelt dus, 
terecht, dat er dringend keuzes gemaakt moeten worden. De 
houding van minister Verlinden verraadt al langer dan vandaag 
dat ze het werk vooral naar de volgende regering zal toeschuiven. 
Er is geen ambitie, noch maakt ze een vuist ten opzichte van 
haar regeringspartners. Kortom, de nabije toekomst van de 
politiediensten ligt vastgeroest in jarenlange werkgroepen en 
langdradige studies, en die verspillen enkel tijd en geld.

Griet Vanryckegem
Schepen van Erfgoed

Renaat Vandenbulcke
Schepen van Zorg

Virginie Breye
Schepen van Lokale Economie

Kamerlid Yngvild Ingels
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Sander Loones
Kamerlid

Axel Ronse
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


